
Die plan wat die Vader nie
geplant het nie
Die plan wat die Vader nie geplant het nie, kom uit die
verganklike saad van Adam. Hierdie saad is nie onderhewig aan
die wil van God. Dit is ‘n vyandskap saad en al wat dit is
gebore, kan nie die koninkryk van God nie sien nie “omdat wat
die vlees bedink, vyandskap teen God is; want dit onderwerp
hom nie aan die wet van God nie, want dit kan ook nie” (Rom 8:
7).

Die plan wat die Vader nie geplant
het nie

By  een  geleentheid  het  Jesus  gestaan  in  die  sinagoge  in
Nasaret, en het hom die boek Jesaja. Wanneer Hy het die boek
oopgemaak het, het hy gevind dat die teks wat gelees het, “Die
Gees van die Here is op My, omdat Hy My gesalf het om die
armes het om te preek my gestuur om die wat verbryseld te
genees,  verlossing  aan  die  gevangenes  en  oë  herstel  te
verkondig. die blinde, loslaat dié wat verdruk word, om die
aangename jaar van die Here aan te kondig … “ (Lukas 4:18
-19).

Dit is wanneer Jesus vir die mense gesê: “Vandag is hierdie
Skrif in julle ore vervul” (Lukas 04:21).

Wanneer Jesus was een van die mense wat die Gees van God was
op Hom (Joh 10:30). Jesus se sending was goeie nuus te bring
aan die wat arm van gees (Matt 5: 3). Hy is gestuur om die
gebrokenes van Hart te troos. Jesus homself as die vryheid van
die gevangenes van die sonde. Die blinde Jesus is die Lig. Die
onderdruk  deur  die  sonde  vind  vryheid  in  Christus.  Jesus
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ingewy die tyd (jaar) wanneer die mense is aangenaam voor God
(2 Kor 6: 2).

Jesaja geprofeteer dat Jesus vervul sy missie, die manne bome
van geregtigheid, ‘n planting van die HERE genoem sou word,
dat God dalk verheerlik kan word.

Deur die werk wat deur Christus, sou die mense genoem te word
geregtigheid plantasie, dws “die Vader plante geplant”.

Die woord van God (die evangelie) is die saad wat aanleiding
gegee het tot die ‘bome van geregtigheid gee“Dit is dan die
gelykenis: Die saad is die woord van God”  (Lukas 8:11).
Plante die Vader nie geplant, kom van die onverganklike saad,
dit is die woord van God (1 Petrus 1:23).

Christus is die saaier, en al diegene wat die goeie nuus
verkondig van die evangelie “Die saaier saai die woord” (Mark
04:14). Maar die woord te saai, moet jy nie gebore word uit
die wil van God. Jy moet bemagtig word om ‘n kind van God
(Johannes 1:12 -13) gemaak word.

Daar is geen manier om die woord van die evangelie as die mens
nie van haar gebore. Met ander woorde, dit is net vir die mens
moontlik  die  vrug  van  die  lippe  wat  Christus  bely  te
produseer,  nadat  dit  gegenereer  woord.

Dit is waarom die evangelie is die krag van God vir elkeen wat
glo (1 Kor 01:18; 1 Kor 2: 5; Rom 1:16). Die evangelie is die
krag van God wat die lewe vir die mense gee.

Jesus het gekom “… oë te herstel na die blinde …”, maar die
Fariseërs  en  die  skrifgeleerdes  het  geglo  dat  hulle  het
perfekte sig van die hemelse dinge. Ek het in hierdie wêreld
vir die oordeel, sodat die wat nie sien nie, mag sien, en die
wat sien, blind mag word: die missie dat Jesus gekom het om te
besef, is nie in diegene wat geglo het hulle het ‘n perfekte
uitsig “En Jesus sê vir hom waargeneem. en sommige van die
Fariseërs wat by hom gehoor het, was hulle vir hom gesê: is



ons verblind Jesus het vir hulle gesê: As julle blind was, sou
julle geen sonde hê nie; maar nou sê jy: ons sien! daarom bly
julle sonde” (John 9:39 -41).

Jesus het gekom om vir die siekes nie, maar die godsdienstige
geglo self: “Wanneer Jesus dit hoor, sê Hy vir hulle, en nie
die gesonde wat ‘n dokter nodig nie, maar eerder dié wat siek
is; Ek het nie gekom om regverdiges te roep nie, maar nie,
maar sondaars tot bekering” (Mark 02:17).

Maar hoekom die Fariseërs en die skrifgeleerdes wat van mening
is, is? Omdat hulle geglo het dat hulle kinders van God, omdat
hulle afstammelinge van Abraham “Hulle het gesê: Ons is nie
uit  hoerery  gebore  is,  ons  het  een  Vader,  naamlik  God”
(Johannes 08:41).

Die Fariseërs en skrifgeleerdes was korrek? Hulle was die
kinders van God deur die afstammelinge van Abraham? Moenie!
Die kinders van God kom uit dieselfde geloof van Abraham, die
gelowige en nie verganklike saad in die patriarg se afkoms “So
Dan is hulle wat uit die geloof is, geseën Word saam met die
gelowige Abraham” (Gal 3: 9).

Vir die manne geseën word as gelowige Abraham, dit is, seuns
van die Allerhoogste, die een moet in die woord van God glo
soos Abraham geglo het en dat dit sal wees vir geregtigheid.
God is geen aannemer van die persoon en almal wat glo soos
Abraham geglo het, is geregverdig deur sy genade.

Toe Abraham in God geglo het, het hy die reg van die boom
geword, plant die Here geplant (geregverdig). Tog het hul
vleeslike  afstammelinge  nie  bereik  dieselfde  toestand  voor
God.

Synde die seun van Abraham is die werke van Abraham, dit is,
om  te  oefen  om  te  glo  in  God  se  woord.  Jy  ontvang  die
onverganklike saad in die hart. Dit is die werk van God, glo
in die een wat hy gestuur (Joh 8:39; Johannes 6:29). Abraham
die werke van God omdat hy in God geglo het, maar hulle



afstammelinge,  toevertrou  in  die  vlees,  dit  is,  in  sy
oorsprong, nie glo dat God gestuur het, en het dus nie in God
glo nie.

Die Fariseërs en skrifgeleerdes was afstammelinge van Abraham
(Johannes 8:37), maar hulle was nie kinders van God. Hulle het
gedink dit was genoeg om bely afstammelinge van Abraham te
wees van die goddelike seunskap te bereik (Mt 3: 9).

Die Fariseërs en skrifgeleerdes was nie plante wat geplant is
by God (nie in Christus glo), en daarom sou verskeur word
(waarskynlik die oordeel van God) “Elkeen wat in Hom glo, word
nie veroordeel nie, maar hy wat nie glo, is alreeds veroordeel
omdat hy nie geglo het in naam van die eniggebore Seun van
God” (Johannes 03:18).

Ons weet dat diegene wat nie in Christus glo nie, is plante
wat nie deur die Vader nie geplant, en diegene wat glo, is
bome van geregtigheid, plante wat deel uitmaak van die Vader.

Maar wanneer en waar die slegte mense is geplant, want alle
mense is plante?

Die Jode is van mening dat hulle kinders van God deur die
afstammelinge van Abraham in die vlees. Hulle het vergeet dat
Abraham ontvang die goddelike seunskap toe hy in God geglo, en
dit hom toegereken is vir geregtigheid.

Hoewel die Jode was afstammelinge van Abraham na die vlees,
maar was nog steeds kinders van Adam, as ‘n kind van God is
slegs moontlik deur die geloof.

Dit is, almal gebore in Adam is plante wat die Vader nie
geplant het nie. Daar is bome van geregtigheid, en dus nie die
aanplant van die Here!

Abraham was ‘n afstammeling van Adam, die vlees en vleeslike
kinders gegenereer. Hulle nageslag was swanger in die sonde,
net soos alle mense verwek “Kyk is gebore in ongeregtigheid,



en in sonde het my moeder my ontvang” (Ps 51: 5).

Deur Abraham se geloof het ‘n plant wat die Vader nie geplant,
want dit was geregverdig deur God. Maar hulle afstammelinge
het voortgegaan om te gegenereer word volgens die vlees van
Abraham, wat verwys na Adam.

Hoewel Abraham die toestand van geestelike mens te vertrou in
die belofte van God bereik het, maar hy het voortgegaan om
kinders na die vlees, verganklike saad deelnemers van Adam te
dra.

Slegs diegene wat uit God gebore is geskep geestelike mense.
Abraham was die seun van God deur die geloof en slegs diegene
wat in God glo as gelowige Abraham, gegenereer word van hom.

Die mensdom is ‘n gewas uit ‘n verganklike saad (wat nie vir
ewig bly), die saad van Adam. Elke man wat kom in die wêreld
is plante wat die Vader nie geplant het nie, en dit is die
rede waarom die Bybel sê dat almal gesondig en dit ontbreek
hulle aan die heerlikheid van God.

Vir die vlees gebore, die man van wil en bloed, mense kom in
die wêreld onder veroordeling. Slegs nadat hy wedergebore is,
volgens  die  wil  van  God  (Gees)  en  die  onverganklike  saad
(water), mens word planting van die Here.

“En al jou mense sal regverdig wees, sal die land vir ewig kan
beërwe; die lote deur My geplant, ‘n werk van my hande, tot my

verheerliking” (Jesaja 60:21).

Om wedergebore te word, moet jy deur God (tak van my plant)
geplant word. Die nuwe skepsel in Christus is uitsluitlik
gegenereer die werk van God se hande. Daar is geen mens aktief
deel te neem in die nuwe geboorte, as dit eer aan God alleen
behoort.

Vir die mens om deur die Vader ‘n mens moet in die woord van
God wat sê, glo geplant word “Kyk na my en gered word, en al



die eindes van die aarde; want Ek is God, en daar is geen
ander  nie”  (Jesaja  45:22  ).  Wie  kyk  na  die  Leidsman  en
Voleinder van ons geloof is omdat hy geglo het dat net God kan
hom red.

Wat nie glo in die eniggebore Seun van God maak dit lyk, en
die gevolge van die sonde in die dieselfde manier as wat die
gebyt deur die slange in die woestyn wat lyk nie (glo) aan die
koperslang ly, by die tyd van die Hebreërs oor die woestyn die
pad na die beloofde land!

Die plan wat die Vader nie geplant het nie, kom uit die
verganklike saad van Adam. Hierdie saad is nie onderhewig aan
die wil van God. Dit is ‘n vyandskap saad en al wat dit is
gebore, kan nie die koninkryk van God nie sien nie “omdat wat
die vlees bedink, vyandskap teen God is; want dit onderwerp
hom nie aan die wet van God nie, want dit kan ook nie” (Rom 8:
7).

Plante wat nie deur God geplant is, sal ontwortel word omdat
nie staan die oordeel: “Daarom sal die goddelose nie bestaan
in die oordeel en die sondaars in die vergadering van die
regverdiges” (Psalm 1: 5).

In hierdie verband, voorspel Johannes die Doper: “En nou ook
die byl lê ook al teen die wortel van die bome: Elke boom dan
wat geen goeie vrugte dra nie, word uitgekap en in die vuur
gegooi” (Matteus 03:10).

Terwyl die Fariseërs en die skrifgeleerdes het voortgegaan
belydende dat hulle kinders van God deur die afstammelinge van
Abraham, sou wees produseer slegte vrugte, wat aangedui het
dat hulle nie die Vader plante en onderhewig geplant aan die
toorn van God.

Slegs bome wat goeie vrugte, dit is, wat die nabyheid van die
koninkryk  van  die  hemel  (Christus)  bely  sal  vir  ewig  bly
(Hebreërs 13:15). Daar sal uitgeroei word, want God self hulle
geplant, en vir ewig sal wees werke van God se hande. Lote



(plante) wat geplant is by God.


